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1.本站收集的数据手册和产品资料都来自互联网，版权归原作者所有。如读者和版权方有任
  何异议请及时告之，我们将妥善解决。
2.本站提供的中文数据手册是英文数据手册的中文翻译，其目的是协助用户阅读，该译文无
  法自动跟随原稿更新，同时也可能存在翻译上的不当。建议读者以英文原稿为参考以便获
  得更精准的信息。
3.本站提供的产品资料，来自厂商的技术支持或者使用者的心得体会等，其内容可能存在描
  叙上的差异，建议读者做出适当判断。  叙上的差异，建议读者做出适当判断。
4.如需与我们联系，请发邮件到marketing@iczoom.com，主题请标有“数据手册”字样。

1. The datasheets and other product information on the site are all from network ref-
erence or other public materials, and the copyright belongs to the original author and 
original published source. If readers and copyright owners have any objections, 
please contact us and we will deal with it in a timely manner.

2. The Chinese datasheets provided on the website is a Chinese translation of the En-
glish datasheets. Its purpose is for reader’s learning exchange only and do not in-
volve commercial purposes. The translation cannot be automatically updated with 
the original manuscript, and there may also be improper translations. Readers are 
advised to use the English manuscript as a reference for more accurate information.

3. All product information provided on the website refer to solutions from manufac-
turers’ technical support or users the contents may have differences in description, 
and readers are advised to take the original article as the standard.

4. If you have any questions, please contact us at marketing@iczoom.com and mark 
the subject with “Datasheets”.
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FEATURES
• RoHS compliant
• Halogen-free per IEC-61249-2-21 standard
• Low surface resistivity of < 0.04 Ω/□ (gray) or  
 < 0.06 Ω/□ (black) provides excellent conductivity
• Shielding effectiveness of 75 dB across  
 a wide spectrum of frequencies
 

MARKETS
• Cabinet applications 
• LCD and Plasma TV
• Medical equipment
• Servers 
• Printers
• Laptop computers

UL510-FR RATED NI/CU CONDUCTIVE FABRIC TAPE
Laird Technologies’ Conductive Fabric Tape 87580 offers exceptional conformability and 
conductivity for dynamic flex applications. It is constructed of nickel/copper metallized fabric with 
a conductive pressure sensitive adhesive (PSA). This reliable tape design provides outstanding 
shielding performance while offering superior abrasion and corrosion resistance under high 
dynamic flex conditions. 
The 87580 Conductive Fabric Tape offers two colors and various thicknesses. All are RoHS 
compliant, halogen free and UL510-FR rated.

87580 Nickel/Copper
Fabric Tape
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COMPOSITION OF PRODUCT

Conductive layer (metallized fabric)

Adhesive layer (acrylic conductive pressure sensitive adhesive)

Release paper

Item Unit Value Test Method

87580-STD 87580-285 87580-751 87580-250

Thickness mm 0.13 ± 0.02 0.125 ± 0.02 0.085 ± 0.015 0.080 ± 0.015 -

Color - Gray Black Gray Black -

Peel Adhesion Kgf / 25 mm >0.8 >0.8 >0.8 >0.8 PSTC 101*

Shear Adhesion at R.T. Hrs >168 >168 >72 >72 PSTC 107#

Shear Adhesion at 80°C Hrs >5 >5 >3 >3 PSTC 107#

Flammability - Pass Pass Pass Pass UL510-FR
UL No.E239083

Operation Temperature °C -10~80 -10~80 -10~80 -10~80

Max Temperature (Short Term) °C 120 120 120 120

Surface Resistivity (Fabric Side) Ω/□ <0.03 <0.06 <0.04 <0.06 ASTM F390

Z-axial Resistance Ω <0.04 <0.04 <0.04 <0.04

Shielding Effectiveness+ ASTM D4935

at 100 MHz dB 75 75 70 70

at 1GHz dB 77 77 75 75

Package Dimensions M W: Dimension by Customer Spec 
L: Standard Length of 20 M

Shelf Life (Under 23°C/65% R.H.) Six Months

*:Test Method A, dwell time 30 min.   #:Contact area 25 mm by 25 mm    +:Typical value

87580 Nickel/Copper
Fabric Tape


